
RADA MIEJSKA
r v  Ka rpacz t l  

P ro tokó l  N r  X I I I / l l
z sesji Rady Miejskiej w Karpaczu

odbytej w dniu 30 listopada 2011 r.
w sa|i narad Urzędu Miejskiego w Karpaczu.

Sesja rozpoczęła się o godz. 10.10,
zakoilczyła się o godz. 15.20.

Zawiadomienie o zwołaniu Sesji Rady Miej skiej i porządek obrad załączono do protokołu.
Potwierdzenie otrzymania zawiadomienia o Zwołaniu XIII sesji Rady Miejskiej w Kalpaczu w
dniu 30 listopada 2011 roku i materiałów na sęsję stanowi załącznlk nr 1 do protokołu'

obsługę prawną sesji sprawowała: Pani Katarzyna Kopeć - Radca Prawny Gminy,

Punkt l. Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Irena Sewelyn o godz. 10.10 otworzyła obrady XIII
sesji Rady Miejskiej w Kalpaczu i po powitaniu zaproszonych gości, radnych, pracowników
Urzędu Miasta oraz mieszkańców oświadczyła' lŻ zgodnie z listą obecności aktualnie w
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobęc ustawowego składu rady wy1loszącego 15 radnych,
stanowi kwolum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji lista obecności radnych
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Punkt 2. Wnioski do porządku obrad.
Przewodnicząca Rady zapJtała czy są wnioski lub py.tania do porządku oblad.
Radny p. Mieczysław Pajdzik wyst@ił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad' po
punkcie 8 punktu 9 pn.: Informacja na temat realizaĄi inwestycji ulicy Parkowej wraz z wizją
lokalną na ulicy Parkowej.
Przewodnicząca Rady zarządzlła głosowanie za wptowadzeniem wniosku do porządku obrad:
za _ 14 głosów, przeciw _ 0 głosów, wstrzymuj ących się - 1 głos.
Wniosek został przyjęty i zostaje wprowadzony W punkcie 9 porządku obrad.
Wobec braku dalszych wniosków i p1tań Prowadząca obrady stwierdziła, że porządek obrad XIII
sesji Rady Miejskiej w Karpaczu został ustalony i przystąpiła do realizacj i punktu 3.

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 października 2011r.
Prowadząca obrady zap}tała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie protokołu z XII sesji z
dnia 26 peridziernika 2011r. W związku z brakiem lwag zatządz|ła głosowanie za przyjęciem
protokołu:

za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstr4.rnuj ących się _ 4 głosy.
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XII sesji Rady Miejskiej w Karpaczu został
przyJęty.

Punkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międrysesyjnej.
Prowadząca obrady zapytała czy są uwagi bądż' p1tania do przedłożonego przez Burmistrza Miasta
sprawozdania (sprawozdanie załączono do protokołu).
Radny p. Mieczysław Pa1dzik zapfał czego dotyczyło posiedzenie plename KPN w Szklarskiej
Porębie'
Burmistrz Miasta p. Bogdan Malinowski odpowiedział, Że spotkanie poświęcone było
wypracowaniu jednolitych Zasad udostępniania terenów Karkonoszy oraz przyległości do celów
turystycznych, rekreacyjnych i sportowych.
Radny p. Mieczysław Pajdzik zapylał czy jest juŻ rozstrzygnięty pIzetarg na rewitalizację parku
przy ''Mieszku'' i kto będzie wykonawcą robót.
Burmistrz Miasta odpowiedztał, Że 1eszcze nie _ wpłynęło 7 ofeń i trwa ich sprawdzanie.



Radny p. Radosław Jęcek zap1Ąał czy Bllrmistrz uczestniczył w posiedzeniu KPN. :
Burmistrz Miasta odpowiedzLał, Że byt' obecny ale krótko.
Radny p' Andrzej Talaga zap1Ąał o pkt 5, str 5 sprawozdania czego dotyczą te umowy
dzlerŻawy i o pkt 2, str 6 sprawozdania czy z|ecente takiej usługi jest opłacalne i czy np. obsługę
księgową Muzeum Zabawekteż. moż.na z\ęciÓ zamtast zatrudniać księgo\łą na etat.
Bumistrz Miasta powiedział, ze w sprawie dzierżaw udzieli odpowiedzi w pkunkcie 11 porządku
obrad. Na dugą część pytania radnego Radca Prawny Gminy p. Katarzyna Kopeó odpowiedziala, Że
przepisy dotyczące Insty.tucji Kultury zawierają !\Tmóg zatrudnienia księgowej na etacie (moie to
byó też częśó etatu).
Radny p. Zbigniew Pleśniarski zabrał głos w sprawie o proj ektu uchwały I32lI1 - radni wyrazili
zgodę na dokonanie zmiany w mpzp i dowiedzieli się, ie Lasy Państwowe nie wyraziły zgody na
wylesienie a gmina na te zmiany poniosła kosŹ około 13tys' zł. Radny zapyld, czy na przyszłośó
nie można wcześniej, przed poniesienim wysokich kosztów, ustaliÓ z Lasami czy będzie to
możliwe (np. wylesienie) i wtedy dopiero zmieniaó plan.
Burmistrz Miasta odpowiedział', ze złożony w gminie wniosek o zmianę w mpzp jest rejestrowany
i musi byó załatwiony w określonyn czasie. Często zdarza się, że na etapie konsultacji z Lasami
opinia jest pozltywna a potem stanowisko Ministerstwa jest inne. Ponadto nigdy nie wiemy, na
którym etapie będzie protest lub brak zgody.
Radny p' Wiesław Czerniak powiedział, Że słyszał' że p. Po1 twierdzi, że moŻe pokryó koszty
zmiary w mpzp (np. w formie darowizny). Czy gmtna z tego skorzysta ?
Burmistrz Miasta powiedział, że nie odpowie radnemu na to p}tanie, bo zgodnie z prawem nie
moŻna zate czyrutosci pobierać opłaty.
Radny p. Mieczysław Pa1dzik zapytał o pkt. 5 str 8 sprawozdania czy na tym spotkarriu
określono jakieś zasady poruszania sie w górach
ZasIępca Burmistrza p. Ryszard Rzepczyński odpowiedział, że spotkanie poświęcone było przede
wszystkim zasadom informowania o zagroieniach w górach i zasadom poruszania się w górach
plzygotow}Ąvany j est regulamrn.
Radny p. Zbigniew Pleśniarski powiedział, Że wczotaj, na innym spotkaniu uzyskał informację, że
gmina będzie odpowiedzialna za informowanie o zagrożeniach w górach.
Radny p. Radosław Jęcek powiedział, ie gmina nie będzie za'wiadaniała o zagroŻeniach
lawinowych w górach będzie to robił KPN.
Radny p. Grzegorz Kubik zapytał o ust. 3 pkt 21it. c i lit.d' str 3 sprawozdania czy te obiekty, o
których Burmistrz pisał w odpowiedzi na radnego interpelację teŹ jwŻ zostały sprawdzone.
Bunnistrz Miasta odpowiedział, izę zostały one sprawdzone.
Radny p. Wiesław Czerniak zap1tał o zarządzenie nr l69/1L' str f - czy uchwałę podjęła
poprzednia rada, o pkt 13 str 3 czy działka dotyczy całej nieruchomosci czy tylko tego lokalu i o
pkt 3, str 3- o'7 decyzji lokalizacyjnych.
Burmistrz Miasta odpowiedział, że najemca nabyvta Y, udział w nieruchomości, wydane decyzje
dotyczą lokalizacji inwestycji takichjak np.podłączenia do kanalizacji 1ub do instalacji gazowej.
Radny p. Mieczysław Pajdzik zap7Ąał. o pkt.9, str2 sprawozdania _jak zostały rozstrzygnięte te
przetargi i czy utrzynranie ceny nie spowoduje, że działki ne zostaną sprzedane.
Burmistrz Miasta odpowi edział.' ze rozstrzygnięcie przetargów zostało opisane na str 4
splawozdania oraz, Żę ceny działek są utrz1mane na poziomie sprzed 3 lat i nd'eży je pozostawió.
W związku z brakiem dalszych p1tań Prowadząca obrady przystąpiła do realizacji punktu 5.

Punkt 5. Informacje Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie
międzysesyjnym.
Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Irena Seweryn powiedziała, ie
uczestniczyła w następuj ących spotkaniach:
1) 04 listopada 2011 r'- w spotkaniu w Urzędzie Miasta w sprawie
przestrzennym ul. Myśliwskiej i Góry Saneczkowej.

w okręsie międzysesyjnyn

zmian w zagospodarowaniu

2) 08 listopada 2011 r.- w ''Biesiadzie Polskiej'' w Gimnazjum _ obchody Swięta Niepodległości



Zorganizowanie przez Towarzystwo Miłosników Karpacza, Zwięek Nauczycielstwa PolŚkiego,
Związek Kombatantów i weteranów II Wojny Swiatowej '
3) 14listopada2011 r - w spotkaniu radnych okęgu nr 3 i Burmistrza z mieszkańcami'
4) 19 listopada 201I r - w Koncercie muzyki sakralnej zorganizowanl'rn w ramach proj ektu " Via
Sacra" dwa miasta jedna droga..
5) 22 listopada 2011 r - w Poznaniu odebrała dyplom d1a Gminy Karpacz za zajęcie VI miejsca w
Rankingu Zrównowaionego Rozwoju Jednostek Samorządu Ter1'torialnego 2011 w kategorii
Gminy Miejskie.
Prowadząca obrady zamknęła pkt 5 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 6'

Punkty 6. Przedstawienie informacji o pracy zespołu do zaopiniowania zgłoszonych
kandydatów na ławników.
Radny p. Zbigniew Pleśniarski, który był przewodniczącym zespołu do zaopiniowania zgłoszonych
kandydatów na ławników odczytal szczegółowe sprawozdanie z pracy zespołu (załączono do
protokołu).

PunkĘ 7. Informacja o działalności Związku Gmin Karkonoskich.
Sprawozdanie z dztŃa|ności Zwięku Gmin Karkonoskich przedstawił delegat rady do
Zgromadzenia Związku Gmin Karkonoskich p. Radosław Jęcek (materiały załączono do protokołu).
Radna p' Ewa Wa1czak zap',tała jakie są źródła finansowania inwestycji prowadzonych i
planowanych przez Związek Gmin Karkonoskich. Radna obawia się, że to mieszkańcy będą je
ponosili w podwyższanej opłacie za w1.wóz nieczystosci stałych.
Radny p. Radosław Jęcek odpowiedziat, że na inwestycje zaciagnięty zostanie kredyt. Inwestycje
Są Wymagane przez dyrektywy i ustawy. opłaty za śnmieci wzrosną gdyi wzrosły koszty paliwa i
opłata marszałkowska'
Radna p' Ewa Walczak uwuŻa' ize Związek Gmin Karkonoskich powinien starać się o środki unijne
na planowane inwestycj e.
Radny p. Mieczysław Pajdzik zap1Ąał jak wygląda kwestia finansowania wysypiska przez lelenią
Górę i czy jui jest ona człontiem Zwięku Zap7tał ńwnieŻ na ile lat korzystarria wystarczy
nowowybudowana kwatera - Jelenia Góra wywozi masę śmieci i prawdopodobnie 1akbędzie też' z
niej korzystaó to szybko się zapełni.
Radny p. Radosław Jęcek odpowiedział, ie nie wie d7aczego Jelenia Góra nie moŹe się okreslió czy
chce przystąlió do Zwią7ku Gmin Karkonoskich. Kwatera m a wystarczyć na 301at.
Radny p. Michał Kowalski powiedział, że trzy miesiące temu był na spotkaniu dotyczącym
dołączenia Jeleniej Góry do Związku Gmin Karkonoskich. Mówiono tam, Że okes możliwości 30
letniego korzystania z nowej kwatery po przyłączenru Jeleniej Góry skóci się o 50%, ale bez tego
miasta koszt utrz1mania wysypiska będzie duży.
Radny p. Mieczysław Pajdztk lwaŻa, że Zwięek Gmin Karkonoskich powinien zobowięać
Jelenią Górę zeby poprawiÓ dojazd do wysypiska.

o godzinie 11.20 Przewodnicząca Rady ogłosiła dwudziestominutową pIZeIwę.
o godzinie 11.40 obrady zostały wznowione. Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji
prrnktu 8 porząclku obrad.

Punkt 8. ProjekĘ uchwa|:
Radny p' Arkadiusz Dobiecki wyst@ił z wnioskiem o
uchwał nr 138/11 i l3,7l1l do czasu dokonania zmian
przestrzennego.
Przewodnicząca Rady zatządz1La głosowanie.

wykreślenie z porządku obrad projektów
w miejscowym planie zagospodarowania

Głosowanie za wykreśleniem z porządku obrad sesji projektu uchwały nr 138/11 w sprawie
zbycia nieruchomości będącej własnością Gminy Karpacz..



za 9 głosów, przeciw 5 głosów, wstrz1muj ących się _ 1 głos. :
Wniosek nie zoslał ptzyjęty bezwzględną większością głosów.

Głosowanie za wykeśleniem z porządku obrad sesji projektu uchwały nr 137111 w sprawie
zbycia nieruchomości będącej własnoŚcią Gminy Karpacz:
za _ 9 głosów, przeciw _ 5 głosów, wstrzymującychsię_1głos.
Wniosek nie został przyj ęty bezwzględną większością głosów.
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że projekty uchwa| nr 138/11 i 137111 zostaĘ wykreś|one z
porzadku obrad XIII sesji.

> Proj ekt uchwały nr 120lI1' w sprawie okeś1enia wymagań dotyczących świadczenia
usług w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości
ciekłych.

Po odcz1.taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1źała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania. Wniosek Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i udzie|ona przez
Burmistrza odpowiedź zostały odczytane (załączone do protokołu).
Radna p. Ewa Walczak powiedziala, że ustawa nakazuje MZGKiM wywóz nieczystości do zlewni a
prywatnej firmie nię - dlatego może ona świadczyó te usługi taniej.
Radny p. Arkadiusz Dobiecki zap1Ąał, czy tada może w tej uchwale wprowadzió zapis wskazujący
mlej sce wywozu nieczystości.
Radca Prawny Gminy p. Katarzyna Kopeó odpowie działa, Że nie można _ ustawodawca określił
kompetencje dla Rady i Burmistrza. Burmistrz w decyzji wskaże przedsiębiorcy i zobowiąze go do
\Ą'ywozu tych nieczystości do stacj i zlewnej. Przedsiębiorca będzie musiał wykazać się, Że to
czyni.
Sekretarz Gminy p. Joanna Kopała dodała, Że nie podjęcie tej uchwały jest toisame z nierównym
traktowaniem podmiotów.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Za_ ó głosów, przeciw - 8 głosów, wstrzymujących się - 1
Uchwała nie została podjęta.
Radny p. Zbigniew Pleśniarski poprosił protokolantkę o zapisanie, Że głosował za podjęciem w/w
uchwały.

> Uclrwała Nr XIII/119/11 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie programu współpracy miasta Karpacz a z otganizacjaI.ni pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 usta\rvy o działa1ności pożytku publicznego i o
wolontariacie w roku 2012.

Po odcz1taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1Ąała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap1tania. W związku z brakiem pytń przystąliono do głosowania.

Za _ 15 głosóq przeciw - 0 głosów, wstrz1tnuj ących się . 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Uchwała Nr XIII/120/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnta 30 listopada 2011 r. w
sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jednostki

G-Wilcza Poręba dla terenu w rejonie ulicy Grzybowej i Leśnej w Karpaczu'
Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapy'tała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania. W związku z brakiem pytań przystąliono do głosowania.

Za- 15 głosów, przeciw. 0 głosów, wstrzymuj ących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Projekt uchwały Nr 133/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości

Skarbnik Gminy odcz1.tał a zastrzeŻenia do proj ektu uchwały zgł.oszone przez Urząd ochrony



I(onkurencji i Konsumentów (pismo załączono do protokołu) i przedstawiła radnym do wyboru
dwa warianty zmian do uchwały, klóre uwzgledniają tą opinię.
Radna p. Ewa Walczak poprosiła o wyjaśnienie tych zmian.
Sekretarz Gminy p. Joanna Kopała powiedziała, że albo się gmina wycofa Z pomocy de minimis
albo zmieni uchwałę tak jak chce UoKiK. 90 podmiotów, które się do niej kwalifikują (mają
powierzchnię 500m2 i wższd bedą mogły z niej skorzystać jeŻelt wypełnią odpowiednie
dokumenty' Jak nie złożą stosownych dokumentów, to będą płaciły najwyŹszą stawkę podatku.
Radna p. Ewa Walczak zap1Ąała i1e wyniesie ta ulga, jeże1i wszystkie uprawnione podmioty z niej
skorzystają
Radca Prawny Gminy p. Katarzyna Kopeó odpowiedziała, że około 2 tys. zł.
Radny p. Wiesław Czerniak powiedział, że w takim razie nie ma sensu wprowadzać tych zmian
tylko nalezy wykreśliÓ pkt 2 w projekcie uchwały. Radni poparli stanowisko radnego Wiesława
Czerniaka.
Przewodnicząca Rady powiedziała, Że ta lchwała zostanie przegłosowana w dalszej części sesji' po
dokonaniu w niej wlw zmian.

> Uchwała Nr XIII/122/11 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie miastaKarpacza.

Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1tała czy są wnioski do tej uchwaly i
czy są zapytania. Wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, Pomocy Społecznej,
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego i udzielona przez Burmistrza odpowiedŹ zostały
odczfane (załączone do protokołu). W nviązku z brakiem pytań przystąliono do głosowanla za
przyjęciem uchwały (z wprowadzoną zmtana" zgodnie z w/w wnioskiem).

Za 15 głosów, przeciw. 0 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Uchwała Nr XIII/123I11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków fansportowych.

Po odczy.taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1Ąała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania, W z:wiązkll z brakiem py.tń przystąliono do głosowania.

Za _ 15 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Uchwała Nr XIII/124/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie ustalenia wysokości opłaty miejscowej, terminów jej płatności oraz sposobu jej
poboru.

Po odcz1taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap1Ąania. W zwięktl z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Za' 74 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących się - 1 głos.
Uchwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XIII/125/11 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie zmiany uchwały Nr XIV/69I03 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 0I lipca 2003 r.
w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiąc1mi własnośó
Gminy Karpacz.

Po odcz1.taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1Ąała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania, W związku z brakiem p1tan przystąpiono do głosowania.

Za 15 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzyrnuj ących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Uclrwała Nr XIII/126/11 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie zmiany uchwały Nr LIX/363/06 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 29 marca



2006 r. w sprawie określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych natrzecz
najemców.

Po odcz1taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap7.tał'a czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap1Ąania. W zwtązkll z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Za 11 głosów, przeciw - 3 głosów, wstrzymujących się - 1 głos.
Uchwała została podjęta większością głosów
Radni: p. Mieczysław Pajdzik' p. Zbigniew Pleśniarski, p. Grzegorz Kubik, p. Ewa Walczak'
p.Tobiasz Fry.tz, p.Andrzej Talaga' p. Sylwester Wrona i p. Wiesław Czerniak poprosili
protokolantkę o zapisanie, że głosowali za podjęciem w/w uchwały.

> Uchwała Nr XIII/127I11 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie zawarcia u tą samą stroną kolejnej umowy dzierżawy, lcórej przedmiotem jest ta
sama część nieruchomości gruntowej, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.

Po odcz1.taniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1tała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytanta. W związku z brakiem p1tan przystąpiono do głosowania.

Za 15 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrz1tnuj ących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Uchwała Nr XIII/128/11 Rady Miejskiej w Katpaczu z drua 30 listopada 2011 r. w
spraw-ie ustalenia waruntów udzielania bonifikat od opłaty z \tttłl przekształcenia prawa
uŻytkowania wieczystego nieruchomości stanowiących własnośó Gminy Karpacz w prawo
własności tych nieruchomości.

Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap',tania. Wniosek Komisj i oświaty , Kultury t Zdtowia i udzielona przez Burmistrza
odpowiedŹ zostały odcz1.tane (za)ączone do protokołu).
Radny p. Grzegorz Kubik zap1tał jaka może byó maks)rrnalna stawka bonifikaty za przekształcenie
gruntu.
Radca Prawny Gminy p. Katarzyna Kopeć odpowiedziała ' Że 99 '99%.

W tym miejscu o godzinie 12.45 Przewodnicząca Rady ogłosiła pieciominutową pŹerwę.
o godzinie 12.55 obrady zostały wznowione.

Radny p. Arkadiusz Dobiecki ponowił wniosek w/w komisji o zwiększenie bonifikaty do wys.
60%.
Przewodnicząca kady zarządził.a głosowanie wniosku:
za 12 głosów, przeciw _ 0 głosów, wstrzymuj ących się _ 3 głosy.
Wniosek Został przyj ęty i zostaje wprowadzony w $ 2 uchwały.
W związku z brakiem dalszych wniosków i pytań przystąpiono do głosowania za podjęciem
uchwały z wprow adzoną zmianą

Za' 11 głosów, przeciw. 0 głosów, wstrzymujących się - 4 głosy'
Uchwała została podjęta większością głosów.
Radny p' Raclosław Jęcek poprosił protokolantkę o zapisanie, że w obu powyższych głosowaniach
wstrzymał się od głosu, gdyż uchwała dotyczy jego sprawy.

> Uchwała Nr XIII/129/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie ustalenia gómej stawki opłat za opróżniianie zbiomików bezodpływowych (szamb) i
transpofiu nieczystosci ciekłych.

Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapfaLa czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania. W związktt z brakiem pytan przystąriono do głosowania.

Za_ 14 głosów, przeciw - 1 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta większością głosów.



> Uchwała Nr XIII/130/11 Rady Miej skiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011łi. w
sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Karpacz na lata
20ll -2020.

Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zap1tała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zap11ania. W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Za- 13 głosów, przeciw - 0 głosóq wstrzymuj ących się - 2 głosy.
Uclrwała została podjęta większością głosów.

> Uchwała Nr XIII/131/11 Rady Miejskiej w Katpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w
sprawie zmian w budżecie Gminy Karpacz.

Po odczytaniu metryki uchwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania. W zwtązkll z brakiem py.tań przystąriono do głosowania.

Za 15 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

> Uchwała Nr XiII/132l11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r' w
sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Gminy Karpacz.

Po odczlaniu metryki uchwały Ptzewodntcząca Rady zap1tała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytania. W zwiękll z brakiem py'tań przystąpiono do głosowania.

Za 10 głosów, przeciw - 4 głosów, wstrzymujących się - 1 głosów.
Uchwała została podjęta większością głosów
Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji punttu 9 porządku obrad.

Punkt 9. Informacja na temat rea|izacji inwesĘcji ulicy Parkowej wraz z wizją lokalną na
ulicy Parkowej.
Rada Miejska o godzinie 13.30 przeprowadziła w terenie wizję budowy ulicy Parkowej.
Po powrocie, o godzinie 14. 10 obrady zostały wznowione.
Informację na temat budowy ulicy Parkowej przedstawił kierownik Ref. IGK Urzędu Miasta p.
Jerzy Umański * powiedział, ze teraz prowadzone są prace do wj azdu na Rezydencję. Roboty
wykonywane są zgodnie z planem. Koszt robót na ten cZaS to kwota 8 milionów.
Radny p' Zbigniew Pleśniarski zap7Ąał o przejście z ulicy Parkowej na ulicę Konstytucji 3 Maja tj.
kiedy zostanie udostępnione pieszym, czy p. Szuba wyremontuj e całą drogę, co wcześniej
zadeklarował w obecności kilku radnych i czy to zobowięanie jest gdzieś zapisane.
Kierownik Rel IGK odpowiedział, ie p. Szuba twierdzi, Że przejście będzie funkcjonowało przed
końcem roku. Przejście przy budynku odtworzy inwestor a dalszy odcinek, z zachowaniem tego
samego stylu najprawdopodobniej wykona gmina. Nigdzie nie zostało zapisane zobowięanie
złoŻone przez p. Szubę a1ejeże1i tak mówił przy radnych,to może zrea)izlĄe swoją deklarację.
Radnego p. Wiesława Czemiaka niepokoi wykonany na ulicy Parkowej dojazd przy spadku 18-
20 % , gdyz wtedy wj azd jest niemozliwy.
W tej sprawie poparł radnego mieszkaniec tej ulicy, który poprosił o podsypanie drogi i jej
zł'agodzenie, ponieważ (ak twierdzi) jest rozbieiność między dwoma projektami . wcześniej
studzienka była wyŹej i droga miała być wyŻej.
Kierownik Rel IGK odpowiedział, że w planach określone jest 20o% i w naszych warunkach jest to
dopuszczalne.
Iladny p. Wiesław Czerniak poprosił o konsensus w tej sprawte.

Pnnkt 10. Interpelacje i zapytania.
Przewodnicząca Rady zap1.tała czy są interpe|acje.
Radny p. Zbigniew Pleśniarski odcąĄał l złożył 5 interpelacji na piśmie (w załączeniu do
protokołu).
Przewodnicząca Rady odcz1tała i złożyła interpelację na piśmie (w zaLączeniu do protokołu).
Radny p. Mieczysław Pajdzik powiedział, Że mieszkańcy zgłaszają zagroŻenie' które stwarza
skocznia narciarska ''Karpatka,, i poprosił, Żeby Struz' Miejska to sprawdziła. Radny poprosił



równieŻ o właściwe oznakowanie doj azdu do ul. Bystrej i E. Plater. :
Radny p. Grzegorz Kubik zgłosił interpelację i ńożył ją na piśmie (w załączeniu do protokołu).

W tym miejscu przystąpiono do głosowania za przyjęctem Uchwały Nr XIII/121/11 Rady
Miejskiej w Karpaczu z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie ustalenia stawek podatku od
nieruchomości.

Za 14 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymuj ących się - 1głos.
Uchwała Została podjęta jednogłośnie

Wobec braltu dalszych interyelacji i zap1Ąan Prowadząca obrady zamknęła pkt 10 porządku obrad i
przystąpiła do realizacji pkt 11.

Punkt 11. Wolne wnioski i informacje.
Zastępca Burmistrza zaprosił radnych na spotkanie, które odbędzie się 01 grudnia o godz. 15.00 w
Ratuszu w Jeleniej Górue w sprawie strategii dla przyszłości.
Burmistrz Miasta odpowiedział radnemu p. Wiesławowi Czerniakowi na pytania zadane do
sprawozdania.
Radny p. Mieczysław Pajdzik poprosił, Żeby zobowięac zanądcę cieków wodnych do ich
uporzadkowania; zadbać o estetykę masńów do fotoradarów; zwrócić uwagę na szpecącą
trafostację Zamontowanąprzy,,Je|czw,,; dopi1nowaó wyremontowania schodów i barierek _ zejście
przy przystanku przy ul' Konst1'tucji 3 Maja do ul' Mickiewicza. Radny zap1tał o kwestie
wykonania deptaka na ulicy Rybackiej _ czy były ustalenia z Lasami Państwowymi poprosił o
zo rga n izo r,r anie takiego spotkania.
Burmistrz Miasta odpowiedział, że takie spotkanie odbyło się dwa tygodnie temu.
Radny p.Mirosław Czubak zapytał o remont ulicy Szkolnej i Kąpielowej, powledział teŻ, Że
pracownicy Hotelu Gołębiewski parkuj ą swoje samochody na drodze i blokują przejazd'
Burmistrz Miasta odpowiedzia1, Że właścicie1 Hotelu zobowiązał dyrektora do naprawy ulicy
Szkolnej i nie parkowania samochodów na drodze.
Radny p. Zbigniew Pleśniarski zgłosił prośbę o umieszczenie w mieście znaków zakazu postoju,
poniewa'Ż kierowcy parkują samochody na chodnikach.
Burmistrz Miasta odpowiedział, żze nie może postawić tych znaków dopóki nie zostanie
zatwierdzona organizacj a ruchu a komisja powiatowa zbiera się raz w miesiącu.
Radny p. Tobiasz Frytz powiedział, że komisje rady juz od pół roku składają wnioski w tej sprawie
i otrzymrrją odpowiedzi, Że jest przerwa ulopowa a1bo nie ma reakcji na wysyłane przez nasz
Urząd pisma.
Radny p. Mieczysław Pajdzik powiedział, żze przy Galerii, na przeciwko szkoły' jest potężny
wykop' który stwurza zagroŻenie katastrofy budowlanej dla budynku współnoty mieszkaniowej
prz; ul .  Konstytucj i  3 maja 45.
Radny p.Wiesław Czerniak poprosił o udzielenie odpowiedzi na p1.tania:
1) Dotyczące sprawozdania z międzysesyjnej działahości Bumistrza Katpacza za okres od
11.09'20ll do 14.10.2011r., rozdział IV dotyczący spotkań: w jakim dniu września w Urzędzie
odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul' Parkowej w sprawie ekranów akustycznych, czy była
sporządzona notatka z tego spotkania, dlaczego radni nie są powiadamiarri o tak ważnych dla
miasta sprawach, pomimo wielokrotnych próśb o taką informację i dlaczego to spotkanie nie było
rrjęte w sprawozdaniu.
2) Dotyczące udzielenia odpowiedzi na interpelację dotyczacą sesji z dnia 29,06.2011r., na której
Burmistrz publicznie oczernił radnego i naruszył jego dobre imię _ odpowiadając na interpelację
Burmistrz nię udzielił informacji dotyczącej zapytania zawartego w interpelacji. Radny oświadczył,
Że W Stosunku do jego osoby nie toczy się żadne postępowanie sądowe. Korzystając z zapisll ze
Statutu Gminy s 31 pkt. 8 radny zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej Rady o nakazanie
Burmistrzowi uzupełnienia odpowiedzi.
3) Czy gmina zapłaci odszkodowanie dla właścicieli Stoku Kolorowa _ wcześniej Burmistrz



twierdził' Że nie będzie żadnego odszkodowania a w Nowinach Jeleniogórskich jest napisane, że
będzie '
4) JŃa zapadła decyzja w sprawie słupa-drogowskazu informacyjnego przy Dworcu PKP,
poniewaŹ ustawienie go w obecnym miejscu nie spełniajego ptzeznaczenia.
Burmistrz Miasta odpowiedział, zę w ustawie o samorządzie gminn1m określone są zadania i
uprawnienia Rady oraz Burmistrza. Burmistrz działa zgodnie z prawem i ulvaia' że nie ma
potrzeby przy kazde1sprawie i spotkaniu angaŹowaÓ radnych.
Radny p.Wiesław Czemiak odpowiedział, że są to splaM/y wazne dla miasta i radni chcą w nich
uczestniczyó.
Przewodnicząca Rady przypomniała radnyn o spotkaniu Ze Starostą p. Jackiem Włodygą w dniu
02.12,201Ir, o godz. 8.30 i Konserwatorem Zabyków p. Wojciechem Kapałczyńskim w dniu
06.12.201k. o godz. 10.00.
Radny p. Mieczysław Pajdzik powie dział, że to radni spowodowali, Źe nie będzie ekranów
akustycznych na Parkowej, następnie zap11ał czy na Swięta będzie dostateczna ilość wody w
mieście.
Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie widzi zagroŻen ale podjął decyzję i Hotel Gołębiewski w tej
chwili nie korzysta z naszych ujęć wodnych.
Radny p.Andrzej Talaga powiedziat, ze w Katpaczu Gómym w dniu 11'11.2o11r. nie wywieszono
flag t zapytał, w imieniu mieszkańców, czy zostaną tam powieszone ozdoby Swiąteczne.
Burmistrz Miasta odpowiedział, że tradycyjnie flagi wisiały ty1ko w centum miasta' ozdoby bedą
wieszane te Same, co w zeszłym roku.
Radna p' Ewa Wa1czak poprosiła o przeniesienie przystanłu na osiedlu Skalnym w inle miejsce
np. koło skleprr, wtedy nie będzie dewastowany.
Burmistrz Miasta odpowiedział, Że nie można tego zrobió, gdyŻ we wskazanym przez radną
m iej scu nie ma zatoki .
Radny p. Zbigniew Pleśniarski zgłos1ł że nie działało na Wszystkich Swiętych oświetlenie na
drodze do cmentarza' Powiedział równieŹ, że nagłośnienie na sali Źle działa- słychaó pogłos
i poprosił o sprawdzenie tego albo o przeszkolenie radnych j ak z niego korzystaó.
Prowadząca obrady zamknęła pkt 11 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 12.

Punkt 12. Zamknięcie obrad.
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzinie 15.20 zarnk'nęł.a
obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Karpaczu.
Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: inspektor ds Rady Miej skiej
BoŻena Bober 
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